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12.        Godkendelse af dagsorden 

Beslutning 

Dagsorden er godkendt.  
  



 

Hedensted Kommune  

Klima & Energiråd  

Mødedato:  

17. juni 2020 
Formand:  

Ove Kjærskov Nielsen 

Sidetal:  4 

 

00.15.00-A00-6-19 

13.        Mediestrategi og diverse 

Beslutningstema 

Drøftelse af oplæg fra IMO samt stillingtagen til næste skridt i forhold til formidlingsindsatser. 

Sagsfremstilling 

Klima- & Energirådet har arbejdet med formidling og har i den forbindelse fået et oplæg fra 
Mediegruppen om en PR indsats med avis som omdrejningspunkt.  

Klima- & Energirådet har bedt om et oplæg fra IMO (Iværksæt Med Omtanke), som vil 
præsentere en alternativ tilgang til markedsføring/ formidling. 

IMO præsenterer deres oplæg på mødet.  

Administrationen indstiller, 

at Klima- & energirådet drøfter oplægget og beslutter hvad næste skridt skal være i 
forhold til formidlingsindsatser. 

Beslutning 

Vi fik oplæg fra EMO om et bud på hvordan en mediestrategi kan igangsættes. Formålet er at 
samle Klima- & Energirådet og Hedensted Kommune som samlet enhed. Der skal sættes fokus 
på de grønne ting der sker i kommunen. Strategien målrettes tilflytning og 
erhvervstiltrækning. Midlet er bæredygtighed. Alt hvad der fokuseres på er de grønne og 
bæredygtige aktiviteter. Data viser at de målgrupper som Hedensted Kommune ønsker at 
tiltrække, tiltrækkes af den bæredygtige dagsorden. Derfor vil vi kunne måle vores succes på 
det grønne, ved at måle på tilflyttere og erhverv. Vi kan måle om vi rammer gruppen af 
potentielle tilflyttere og erhverv ved at følge med i datastrømme i vores markedsføring (hvor 
mange liker, deler og kommenterer diverse opslag). (Det grønne er på mange måder ellers 
svært at måle på). 
 
På baggrund af oplægget var der en del dialog, som endte med at rådet ønsker at starte op 
med denne form for markedsføring, og at denne naturligvis koordineres med kommunens 
kommunikationsfolk.  
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14.        Diverse 

Beslutningstema 

Drøftelse af om der skal igangsættes nogle aktiviteter inden for udvalgte områder. 

Sagsfremstilling 

Klima- & Energirådet drøfter nedenstående punkter med henblik på at beslutte om der skal 
igangsættes nogle aktiviteter.  

· 
 
 
 
 
 
 
Grøn Strategi – blev præsenteret for Udvalget for Teknik og Udvalget for Fritid og 
Fællesskab på møde den 9. juni 2020. Der gives en status på dette. 

· 
 
 
 
 
 
 
Forsyningsplan/ fjernvarmeplan igangsættes nu. Der gives en kort status 

· 
 
 
 
 
 
 
Klimavej formidling 

· 
 
 
 
 
 
 
Bidrag til Kulturfabrikken i august 
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· 
 
 
 
 
 
 
Projekt om aktiviteter i Compas – Bakkelandet og LUP 

· 
 
 
 
 
 
 
Orientering om igangværende projekter 

 

Administrationen indstiller, 

at Klima & Energirådet beslutter hvad der skal iværksættes under hver enkelt punkt. 

Beslutning 

Merete gav en kort status: 
• Grøn Strategi er blevet præsenteret for Udvalget for Teknik og Udvalget for Fritid og 
Fællesskab. Næste skridt er at den præsenteres for byrådet.  
• Forsyningsplan/ fjernvarmestrategi igangsættes. Der er noget koordinering med bl.a. 
retningslinjer for solcelleparker som skal gøres.  
• Klimavejen bliver ved med at trække meget interesse. Vi har fokus på at vi får endnu mere 
udbytte af denne formidlingsindsats. 
• Compas deltager i Kulturfabrikken i august. 
• Der er lavet et projekt om åbning af ReDo som der er søgt nogle midler hos Bakkelandets 
Energikontor og LUP om.  
• Henrik orienterede om Daugaard Fællesvarme. Det går stille og roligt fremad. I første 
omgang kommer der ikke varme fra Hedensted, men en lokal løsning, giver også en rigtig god 
økonomi.  
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15.        Eventuelt 

Beslutning 

Intet.  
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